

线上预约报到注册温馨提示

Online Registration Appointment Reminder

在选择注册时段之前，请仔细阅读以下内容。

Before you select your registration slot, please read the following carefully.

1. 文件与个人信息 Documents & Personal Information

请核实您的个人信息是否正确。上传清晰的护照个人信息页（如与当前记录不符）以及您的 X1 签证或有效的中国居留许可复印件。

Verify that your personal details are correct. Upload a clear copy of your passport ID page (if it differs from the current record) and your X1 visa or valid Chinese stay permit.

如果您已持有学习类或工作类居留许可，则必须在注册日前完成居留许可手续；否则，您后续在武汉出入境管理局的居留许可申请将被拒绝。

If you already hold a study-type or work-type residence permit, you must complete your stay permit procedures before the registration day; otherwise, your subsequent residence permit application at the Wuhan Immigration Office will be rejected.

2. 现场注册时间 On-Site Registration Times

您必须在所选时段内到场注册。上午（9:00–12:00）和下午（13:00–17:00）时段严格限定——早到或晚到均不予办理。

Attendance is compulsory during your chosen time slot. Morning (9:00–12:00) and afternoon (13:00–17:00) slots are strictly enforced – no early or late arrivals will be processed.

3. 提前到达 Early Arrival

学校在 2026 年 9 月 5 日之前或正常工作时间之外无法办理注册。如您提前抵达，请自行安排住宿。

The university cannot process registrations before Sept. 5, 2026, or outside normal hours. If you arrive earlier, please arrange your own accommodation.

4. 居留许可截止日期 Residence Permit Deadline

中国法规要求所有国际学生在入境后 30 天内申请居留许可。过早到达可能会延迟您的申请，因为学校无法保证在正式注册期之前完成办理。

Chinese regulations require all international students to apply for a residence permit within 30 days of entry. Arriving too early may delay your application, as the university cannot guarantee processing before the official registration period.

5. 如果您无法在 9 月 5 日至 19 日期间到达 If You Cannot Arrive on Sept.5 to Sept.19

请在预约期间选择 9 月 20 日至 29 日（不含 9 月 25、26、27 日）中的一个日期作为您的预计注册日，并于 9 月 3 日前提交缺席原因。

Select a date between Sept. 20 and September 29 (excluding September 25, 26 and 27) as your intended registration date during the appointment period, and submit your reason for absence no later than Sept.3.

一旦您的申请获得批准，您将收到一封确认邮件，其中包含详细的延迟注册说明。

Once we approve the request, you will receive a confirmation email with detailed late registration instructions.

请注意，9 月 5 日之后将不再接受注册。

Note: Registration will not be accepted after September 5.